
VSE VEČ JE UREJENIH OTROŠKIH IGRIŠČ

Od varne gugalnice dočistega peskovnika
Naša občina se ne more pohvaliti s kakimi velikimi zele-

niml površinami, saj je že Tivoll precej od rok. Zato pa
posebej pridejo do veljave vsa otroška igrišča v središču
mesta, k/ skorajda nikoll niso prazna, saj se otrocl še kako
radi igrajo na njlh. Pri tem je treba pohvaliti našo občinsko
komunalno skupnost, ki si resnično prlzadeva, da bl vseh
21 otroških igrišč, kolikor jih premore, spravlla v red in/ih
posodoblla.

»Odkar smo leta 1979 prev-
zeli v upravljanje otroška igri-
šča, smo jih obnovili osem,
pet jih bomo v kratkem, ostali
pa pridejo postppoma na
vrsto. Žal nimamo v načrtih
nobenega novega igrišča, saj
v naši občini ni prostora. V
poštev bo prišla le nova sose-
ska Plinarna, to je vse,« je po-
vedal Jože Avsec, sekretar ko-
munalne skupnosti.

Pri tem velja pripomniti, da
poprej nihče ni skrbel za otro-
ška igrišča in mnoga so pro-
padla. Letošnje leto so name-
nili okrog 4,2 milijona dinar-
jev za vzdrževanje in obnav-
ljanje otroških igrišč, kar ni
ravno malo. Radi bi preuredili
in sploh izboljšali otroško
igrišče na Rozmanovi, a se ni
toliko zataknilo pri denarju,
kolikor se je zataknilo pri pre-
moženjsko-pravnem stanju

zemlje, na kateri je sedanje
igrišče, ki pa je, po pravici po-
vedano, precej skromno.

»Lastniki stanovanj v so-
sednjih hišah imajo namreč
delež uživalne pravice na tem
ozemlju in krajevna skupnost
se zdaj z njimi pogovarja, da
bi dovolili poseg,« je razložil
Jože Avsec.

Zdaj je tam v glavnem samo
peskovnik. Na novem igrišču
bi postavili tudi druga igrala,
predvsem pa zasadili drevje,
da bi bilo bolj zeleno. S tem bi
bil tudi kare med Ilirsko, Ro-
zmanovo, Hrvatskim trgom in
Trubarjevo lepši. Sicer pa ima
ta prostor sploh prioriteto za
ureditev in prav bi bilo, 4co bi
stanovalci čim prej izrekli
svoj »da« za začetek del na
igrišču.

Kar zadeva opremo igrišč,
sodeluje komunalna skup-

nost z oblikovalci, ki se pose-
bej ukvarjajo z ptroškimi igri-
šči. Počasi bi zastarele gugal-
nice in drugo opremo, ki je
včasih tudi nevarna, zamenja-
li s sodobnejšo. To pomeni, da
bi jih nadomestili z bolj zaob-
ljenimi, lesenimi igrali, kakrš-
na že dolgo uporaljljajo v
svetu.

No, med vsemi temi dobri-
mi nOvicami pa visi večna
senca nad našimi otroškimi
igrišči. To je objestnost, van-
dalizem ponočnjakov, ki se
vse prevečkrat izživljajo na

gugalnicah in drugih igralih.
Režejo vrvi, krivijo žice, trga-
jo deske in včasih opustošijo
celo igrišče. Tarča takšnih
nočnih razgrajanj so zlasti
parki, kakršen je Leninov
park. Tu so komunalci često
brez moči.

Krivo je pač pomanjkanje
kulture. To se kaže tudi v tem,
da ljudje spuščajo pse na igri-
šča, da le-ti onesnažijo pe-
skovnike. Otroci, ki se potem
igrajo v takem pesku, so v ne-
varnosti, da zbolijo. Lastniki
psov bi to morali preprečiti. V
svetu so za to predvidene vi-
soke kazni in ponekod so šli
celo tako daled, da morajo
pasji lastniki hoditi naokoli z
metlicami in lopaticami, da
sproti počistijo za svojimi ži-
valmi. Drugod pa premorejo
tudi živalska stranišča, kar pa
je morda že druga skrajnost.
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